
JEGYZŐKÖNYV 

a 2025. június 13-i elnökségi munkanapról 

 

Jelen vannak: Kapitány Péter, Varga Imre,  Kocsis Viktor, Nagy-Szabó Levente, Morvai István, Oláh 

János, Nagy Krisztián elnökségi tagok; Joó Melinda főtitkár 

 

 

Kapitány Péter 9:30 órakor megnyitja az ülést. 

 

Elmondja, hogy az elnökségi munkanapon elhangzottak után a főtitkár előterjesztéseket fog küldeni az 

elnökségnek. Az előterjesztések megtárgyalása után küldjük ki a határozati javaslatokat. 

Jegyzőkönyvvezető: Joó Melinda 

 

 

Napirendi pontok, témák: 

 

- Ranglista  

- GP szabályzat  

- Victor szerződés (lejár augusztus 31-én) 

- NSR  

- Csapatbajnokság  

- Diákolimpia lebonyolítás  

- Gregor McVean javaslatai: edzősködés, játékvezetők szerepe versenyeken 

- versenynaptár 2025. december 31-ig 

 

 

1. Ranglista : a nyár folyamán különböző arányszámokat és verseny mennyiségeket állítanánk be, 

melyek beszámítanak a ranglistába, próbaként A jelenlegi ranglistában egy játékos egy bizonyos 

eredménye után a felsőbb és az alsóbb korosztályokban is kap ranglista pontot. Ez a nemzetközi 

gyakorlattal némileg egyező, de a hazai ranglistában visszásságokat okoz, mert az utánpótlás 

korosztálynak több lehetősége van versenyeznie. 

A tavaszi szezon utolsó ranglistáját rögzítjük, és az első féléves versenyek eredményei alapján 

arányszámokat módosítva megvizsgáljuk az aktuális helyezéseket. 

Cél, hogy a ranglistán résztvevők száma ne csökkenjen, mégis valós helyzetkép alakuljon ki. 

A korosztályonkénti teljesen külön ranglista a jelenlegi rendszerrel nem megvalósítható. 

 

 

2. GP szabályzat Kérdés, hogy a GP I. pénzdíj szétosztására az év végén kerüljön e sor, hogy ne 

kelljen még egy plusz versenyre mennie az I. osztálynak, akiknek a versenynaptára  így is 

nagyon tele van. GP III. megmaradna és bejönne a GP II. is. 

A szabályzatban a pénzdíjakat aktualizálni szükséges. Szavazni a GP verseny megrendezéséről 

érdemben majd a 2026.évi költségvetés ismeretében lehetséges, 

 

 

3. Victor szerződés: lejár 2025. augusztus 31-én. Az Elnökség az elmúlt 4 év során elégedett volt 

a VICTOR Gmbh-val. Pályázatot szükséges kiírni a hazai sportszerforgalmazók között. 

 

 

4. NSR: mi legyen azokkal, akik 2 éve nem teljesítik a regisztrációs kötelezettségeiket: a 

sporttörvény világosan meghatározza a követelményeket. 2026-ban a Szövetség nem kapja meg 

az állami támogatását, ha nem lesznek a játékosok a rendszerben. Többszöri e-mail kérelem 

után is van kb 15 egyesület, aki nem regisztrált be. 

              



5. Csapatbajnokság (CSB I – CSB Extra): a jelenlegi rendszer működik, a 2026. évi 

csapatbajnokság csak januárban kezdődik, ezért változtatást leghamarabb a nevezések 

beérkezése után lehet kezdeményezni. 

 

6. Diákolimpia lebonyolítás:  Baranya, mint önálló terület nagyon kicsi, ezért érdemes lenne új 

területi felosztáson gondolkodni. Janó és Feri ezt megvizsgálják. Kérés, hogy a területi 

döntőkről ismét fix továbbjutó létszám legyen. A court captain bevezetése nagyon pozitív 

fejlesztés volt. A döntnökök elküldték tapasztalatikat a fejlesztőknek az országos döntő után.. 

Új területi felelősök kijelölése a feladat a következő szezonra. 

 

7. Gregor javaslatai: edzősködés, játékvezetők szerepe versenyeken: az alacsonyabb 

korosztályokban az edzők ne szóljanak bele a játékba, a gyerekek önállóan versenyezzenek. 

Ehhez az edzőket tájékoztatni kell, és a gyerekeknek is meg kell szokniuk az új rendszert. 1-1,5 

év türelmi idő a szabály bevezetésére. 

 

A játékvezetők munkájával kapcsolatos javaslat arról szól, hogy a mérkőzésen először a 

versenyző hozzon döntést (bent vagy kint van a labda a saját térfelén) és a játékvezető csak 

ezután bírálja felül, ha szükséges. A módosítást az Elnökség kéri a Játékvezetői Bizottságtól. 

 

8. A versenynaptár tervezetet 2025. december 31-ig átnéztük és kiküldjük a szakosztályoknak a 

versenyrendezési jogok beküldésére. 

 

9. Sportolói Bizottság: Levente javaslatait az elnökség elfogadta: Tagok: Gonda Daniella, Könczöl 

Ádám, Mórocz Ákos, Mesterházy Milán, Csobod Marcell, Bartha Botond, Sándorházi Vivien, 

Gazdag Ferenc, Szerecz Márton..” 

 

 

 

Kapitány Péter megköszöni a figyelmet és 15:05-kor bezárja az ülést. 

 

  

2025.06.13. 

 

 

 

 

  


